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1.  

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi sen päätösvaltaiseksi. 
 
2.  

Osallistujat esittäytyivät. 
 

3. 
Edellisen kokouksen muistio 3/2015 hyväksyttiin sellaisenaan. 

 
4. 
Esteettömyysasioiden neuvottelukunnan raportti kaupunginhallitukselle vuonna 2016 
Neuvottelukunta kävi läpi raporttiluonnoksen sekä keskusteli raportointitavasta. 
Sovittiin, että raportti laaditaan niin, että jokaisen linjauksen toteutuminen raportoidaan 
erikseen. 
Sovittiin, että Pirjo Tujula toimittaa korjatun raportin neuvottelukunnan jäsenille kommen-
toitavaksi 18.3.2016 mennessä. 
Neuvottelukunnan jäsenet kommentoivat raporttia 25.3.2016 mennessä. 
Raportti lähetetään kaupunginhallitukseen 31.3.2016 mennessä. 
 

5. 
Kuuloesteettömyys  
Uusissa rakennushankkeissa pilotiksi valittiin Tekvi-talo ja ehdotettiin Kalasataman hy-
vinvointi- ja terveyskeskusta 
Vanhoissa rakennuksissa pilottien nimeäminen: kiinteistövirasto jokin koulu, rakennusvi-
rasto neuvotteluhuoneet Rakvaario ja Kuninkaantammi, muita hallintokuntia pyydettiin 
nimeämään pilottinsa 
Jokainen hallintokunta tilaa työn suoraan QLU Oy:ltä. 

Kaupungin induktiosilmukkaohjeen päivitys etenee siten, että parhaillaan selvitetään, voi-
taisiinko aiheesta laatia valtakunnallinen ST-kortti 

 
6. 
Palautetta liikuntapaikkojen ja –kenttien esteettömyydestä 
Martina Jerima liikuntavirastosta esitteli asian 
Asiasta käytiin keskustelua. Seuraavia toimenpiteitä ehdotettiin: 
- kameravalvonnalla ja kylteillä voidaan pienentää ilkivaltaa  
- sähkölukitus portteihin ja lukkoihin avain, jotka annetaan tietyille henkilöille (esimer-

kiksi pyörätuolin käyttäjille) 
- opasteet/opastaulut, joissa näytetään esteettömät reitit ja missä on esteetön sisään-

käynti  
- varmistetaan, että porteista pääsee sekä sisään että ulos  

 
7. 
Muut asiat. Keskusteltiin neuvottelukunnan tulevaisuudesta, asiaan palataan seuraavassa 
kokouksessa. 
 
8.  
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Seuraava kokous 2.6. 2016 klo 10-12 rakennusvirastossa, Elimäenkatu 5 


